
 

                                                                                                                                 

Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

STYREMØTE den 15.01.2024 

Til stede: Øyvind Hegglund, Irene Myklebust, Grete M. Larsen, Liv D. Hervik, Asbjørn E. Nilsen  

Ikke møtt: Lars Ove Vestbø, Per Robertsen 

Saksliste: 

1. Ref. fra siste møte. 

2. Aktuelle saker. 

3. Gjennomgang av ankomne mail  

4. Årsmøte forberedelser 

5. Eventuelt. 

Ad 1. Referat fra forrige styremøte gjennomgått. Ingen merknader 

Ad 2.  Aktuelle saker:  

• Medlemskontingent overført oss også momskomp. 

• Innkalling til landsmøte i juni mottatt. Vi skal velge 1 representant pluss en vara 
representant til Landsmøte på årsmøtet vårt.  Irene er medlem av Landsstyret og er 
allerede klar.    

           

Ad 3.  Gjennomgang av ankomne mail 

• Øyvind gikk gjennom de mail som vi har mottatt på fellesmailen vår. Til orientering. 

Det var en grei og informativ gjennomgang. 

 
Ad 6.  Årsmøte forberedelser 

• Avvikles den 8. februar 2024 
 

På 1. styremøte 15. januar la vi planer for årsmøte. Irene sender ut innkalling 17.01.2024 
med frist for innkomne forslag 31.01.2024.  
 
Påmeldingsfrist for årsmøte på grunn av servering av smørbrød og kake blir 04.02.2024. 
Forslag til dirigent er Lars Stråtveit og sekretær Irene. 2 til å underskrive protokoll tar vi fra 
salen på årsmøtedagen. 
 

• Vi gikk gjennom Årsrapporten, rettet opp småfeil og satte opp forslag til valgkomite 
for 2024: Asbjørn Eiseraas Nilsen  Ikke på valg 

     Grete M. Larsen  2 år 
         Vara:    Randi Skimmeland  2 år 



 

• Gikk gjennom Arbeidsplanen for 2024 
 

• Gikk gjennom regnskapet og satte opp forslag til budsjett 2024 
 

• Så tok vi for oss valgkomiteens forslag til valg 2024. Der manglet det forslag til 1 
medlem i turkomiteen.  Øyvind tar kontakt med valgkomiteen. 

 
 

Ad 5.  Eventuelt   

Vi diskuterte forskjellige forslag til årsmøte og ble enige om å ta det på neste styremøte der 
vi skal behandle innkomne forslag. Øyvind tar tak i det. 
 
Vi hadde noe mer vi skulle gjennomgå, men på grunn av tidsnød valgte vi å prioritere 
årsmøtesakene. Resten tas på neste styremøte den 01.02.2024 
 
 
 
 
 
Nytt styremøte blir den  

• 2. styremøte 1.februar behandle innkomne forslag og 

• 3. styremøte 14.februar fordeling av oppgaver i nytt styre. 
 
 
 
Referent Irene 
17.01.2024 


